
Протокол №8 
засідання постійної комісії з питань соціального захисту,  охорони 

здоров’я та екології 
від 16.11.2021р. 
 
ПРИСУТНІ: 
 
1.Турушин В.Є. 
2.Шевченко А.М. 
4.Мостівенко Т.А. 
 

Головуючий: Турушин В.Є. – заступник голови постійної комісії з 
питань соціального захисту, охорони здоров’я та екології 
 

 В роботі постійної комісії взяли участь: секретар міської ради 
Олексійчук О.С., депутат міської ради Недашківський А.М., депутат 
міської ради Скляревська К.Л. 
 
ЗАПРОШЕНІ: 
 
Заєць М.А. – начальник відділу охорони здоров’я 
Єсін І.В. – начальник управління праці та соціального захисту населення 
Коростенської міської ради 
Камінська Т.А.– начальник  юридичного відділу 
 
ПОРЯДОК ДЕННИЙ: 
 
Назва питання: 
1.Про затвердження нової редакції комплексної програми «Турбота» 
Коростенської міської територіальної громади на 2022-2026 роки  
2.Про внесення змін до «Міської програми розвитку та підтримки галузі 
охорони здоров’я на 2020-2022 роки» та викладення її у новій редакції 
 
 
1.СЛУХАЛИ: Про затвердження нової редакції комплексної програми 

«Турбота» Коростенської міської територіальної громади 
на 2022-2026 роки  

ДОПОВІДАЄ: Єсін І.В. – начальник управління праці та соціального 
захисту населення 

ВИСТУПИЛИ: Скляревська К.Л. – депутат міської ради, з 
пропозицією провести громадські слухання і вивчити 
питання монетизації соціальної пільги з питання 
перевезення  пенсіонерів та пільговиків. Створити 
комісію з вивчення цього питання. 
Недашківський А.В. – депутат міської ради, який 
озвучив чіткі цифри, які він прорахував особисто, 
доводячи, що ці гроші повинні іти конкретному 
пільговику. 
Олексійчук О.С. – секретар міської ради, який пояснив, 



як розраховується сума відшкодувань перевізникам  
шляхом моніторингу 
Скляревська К.Л. – депутат міської ради, 
запропонувала збільшити допомогу потерпілим та 
малозабезпеченим. Занижена сума 1 млн. на потреби 
людей. Необхідно перерозподілити  кошти (з виплати 
компенсацій перевізникам, людям, що потребують). 

ВИРІШИЛИ: Підтримати із врахуванням пропозиції Скляревської К.Л. 
про перерозподіл коштів. 
Винести запропонований проєкт рішення на 11 сесію 
Коростенської міської ради 

ГОЛОСУВАННЯ: Одноголосно 
2.СЛУХАЛИ: Про внесення змін до «Міської програми розвитку та 

підтримки галузі охорони здоров’я на 2020-2022 роки» 
та викладення її у новій редакції 

ДОПОВІДАЄ: Заєць  М.А. – начальник відділу охорони здоров’я  
ВИСТУПИЛИ: Скляревської К.Л.- депутат міської ради про причини 

смертності від КОВід, запитала про те, що ще необхідно 
лікарні для забезпечення лікування ковідних хворих, що 
з ліками, які не пройшли держзакупівлі. 
Заєць  М.А. – начальник відділу охорони здоров’я, 
доповів, що дійсно ні ліків, ні кисню не вистачає. 
Олексійчук О.С. – секретар міської ради, виступив з 
пропозицією звернутися до очільників політичних партій 
з проханням допомогти вирішити питання по залученню 
та розподілу коштів для придбання станції на 500 л. 
виробництва кисню. 

ВИРІШИЛИ: Підтримати та винести запропонований проєкт рішення 
на 11 сесію Коростенської міської ради 

ГОЛОСУВАННЯ: Одноголосно 
 
 
 
Заступник голови постійної комісії  
з питань соціального захисту,  
охорони здоров’я та екології                                             В.Є. Турушин 
 
 
 
Секроетар постійної комісії  
з питань соціального захисту,  
охорони здоров’я та екології                                             Т.А.Мостівенко 
 
 


